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ÖVRIGT 

 

§ 17  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Följande skrivelse lämnades in. 

 

Socialtjänsten i Farsta (bilaga 1) 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) 

 

Ersättarna Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) anmälde att de stödjer innehållet i 

skrivelsen. 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att bereda skrivelsen till ett kommande sammanträde.  

 

 

Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L) lämnade även in – med instämmande av 

ersättarna Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD) – en skrivelse med förslag om att 

Farsta bör flagga med svenska flaggan under bland annat Veterandagen (bilaga 2). 

Ordföranden redogjorde för kommunstyrelsens beslut vid sammanträdet den 19 oktober i år, 

§ 9, delegationsordning punkt 405, ”Beslut om stadens officiella flaggning”, och 

konstaterade att stadsdelsnämnden inte kan behandla frågan och att skrivelsen därmed enbart 

utan beredning, som en skrivelse från Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet och 

Kristdemokraterna, postas vidare till kommunstyrelsen. 

 

 

Peter Öberg (L) ställde frågor till förvaltningen om den bristande snöröjningen i Farsta, 

bland annat utifrån beslut om jämställd snöröjning. En diskussion följde och frågorna drogs 

därefter tillbaka efter ett förslag från Arne Fredholm (M) om en gemensam skrivelse till 

trafiknämnden. I förslaget instämde Mariana Moreira Duarte (MP), Kjell Backman (S), Lars 

Bäck (V), Lars Jilmstad (M), Peter Öberg (L), Niklas Dahlgren (C) och Lars Hultkvist (KD). 

 

BESLUT 

Nämnden uppdrar åt gruppledarna att utarbeta en gemensam skrivelse till trafiknämnden om 

den bristande snöröjningen av vägar och trottoarer i hela Farsta stadsdelsområde. 

 

 

Mariana Moreira Duarte (MP) föreslog att nämnden någon gång i vår genomför en 

tillgänglighetsvandring, kanske kombinerat med en trygghetsvandring. Lars Jilmstad (M) 

och andra instämde. Moa Sahlin (S) föreslog att nämndens råd och även Farsta ungdomsråd 

inbjuds att delta.  

 

BESLUT 

Nämnden uppdrog åt förvaltningen att arrangera en tillgänglighetsvandring för nämnd och råd. 

 


